
Kommunfullmäktige 2024-09-25  
 
Fråga till barn- och ungdomsnämndens ordförande, Thomas Thim (M):  
 
Under lång tid har föräldrar, förskolepersonal, fackföreningar och Vänsterpartiet larmat om vilka 
konsekvenser underfinansieringen av förskolan får för barnen och personalen i förskolan. Ett särskilt 
stort problem är de stora barngrupperna och låg personaltäthet sett till verksamheternas löpande 
dagliga arbete.  
 
I Alingsås Tidning (19-09-2024) uppmärksammades Vänsterpartiets motion om att Alingsås kommun 
ska införa ett maxtak på barngrupperna inom förskolan och följa Skolverkets riktmärken. I artikeln 
uttalar sig barn- och ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim (M) och kommer med flera 
påståenden som fått många anställda inom förskolan att reagera negativt.  
 
Bland annat påstår Thomas Thim (M) att:  
”Ja, det finns personal som upplever att det är hög arbetsbelastning och andra som inte gör det, på 
vissa enheter har de inte den upplevelsen alls. Det är lite olika hur långt man har kommit i att 
effektivisera verksamheten och jobba lite smartare”.  
 
Därför vill jag fråga barn- och ungdomsnämndens ordförande Thomas Thim (M):  

- Hur tänker du att personalen inom förskolan ska jobba smartare för att minska sin 
arbetsbelastning?  

 
Sanna Dabolins, (V) 
 


